
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 670
Vil ministeren i forlængelse af svaret på REU alm. del spm. 474 redegøre for, om man 
har tjekket med private leverandører, om de har brugt ægte børneporno til fremstilling af 
video/billeder, og kan ministeren garantere, at hvis der indgår ægte børneporno, at der i 
det materiale, som politiet anvender i sit arbejde, ikke indgår genkendelse af børn eller 
situationer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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